
                                                            Z  Á  P  I  S  N  I  C  A
                        napísaná zo zasadnutia MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA v Tisovci,
                        konaného dňa 24. f e b r u á r a  2011
                        -------------------------------------------------------------------------------------

                        PRÍTOMNÍ

                 

                        poslanci MZ                                          Ing. Róbert  B U C H T A

                                                                                       Ing. Jaroslav  H E C K O

                                                                                       Karol  H R U Š K A

                                                                                       JUDr. Mário  K E L E T I

                                                                                       Dušan  K O J N O K

                                                                                       Ing. Karol  K U B Í N I

                                                                                       Jaroslav  L A C K O

                                                                                       Ing. Marcel  L O P U Š N Ý

                                                                                       Mgr. Irena  M I L E C O V Á

                                                                                       Mgr. Marta  S V O B O D O V Á

                                                                                       Milan  Š L A J F E R

                      NEPRÍTOMNÝ                                       Ing. Peter MINÁČ, primátor mesta

                      OSTATNÍ                                                 podľa priloženej prezenčnej listiny 
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Začiatok rokovania MZ : 16.00 hod.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – na základe § 13 ods. 4 Zákona SNR číslo 
369/1990 Zb. O obecnom zriadení v neskoršom znení zvolal primátor mesta na dnešný 
deň zasadnutie mestského zastupiteľstva.
Z dôvodu neprítomnosti primátora mesta podľa § 22 Štatútu mesta Tisovec ho zastupujem 
a rokovanie dnešného mestského zastupiteľstva sa bude konať pod mojím vedením.

Poslanci  a ostatní  prizvaní  boli  na zasadnutie mestského zastupiteľstva riadne a včas 
pozvaní.
Konštatujem,  že  podľa  prezenčnej  listiny  je  prítomných  11  poslancov  mestského 
zastupiteľstva.

Nakoľko na dnešnom zasadnutí  mestského zastupiteľstva sú prítomné prizvané osoby, 
ktoré  požiadali  o  presun  bodov  programu,  navrhujem  zmenu  programu  mestského 
zastupiteľstva nasledovne :

1. Otvorenie

2. Voľba návrhovej komisie

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov 

6. Návrh mandátnej zmluvy na zabezpečenie a realizáciu verejného obstarávania

7. Výzva na zabezpečenie procesu verejného obstarávania, predaja a nájmu hnuteľ-

           ných a nehnuteľných vecí prostredníctvom elektronickej aukcie

8. Projekt „Plnička minerálnej vody Šťavica“

9. XVII. Dni mesta Tisovec

10. Žiadosť klubu RTVŠ Tisovec

11. Návrh zmluvy mesta Tisovec s FK CSM Tisovec

12. Dodatok k zmluve o dodávke a odbere tepla medzi CSM a. s. a mestom

13. Vyhlásenie verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu a realizáciu

           predmetu zákazky „ Plynová kotolňa pre MŠ v Tisovci s plynovou prípojkou “

14. Návrh zmluvy o dielo-projektová dokumentácia a realizácia stavby „ Tisovec

          - rekonštrukcia Radnice “ 

15. Správa o činnosti Mestskej polície v Tisovci za rok 2010

16. Informácia o výsledku Zhromaždenia občanov m. č. Rimavská Píla

17. Menovanie zástupcu mesta do Združenia TEG Tisovec
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18. Členstvo zástupcov mesta v Rade školy ZŠ Tisovec

19. Štatút mesta Tisovec

20. Organizačný poriadok Mestského zastupiteľstva v Tisovci

21. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za r.2010

22. Hodnotiaca monitorovacia správa o hospodárení mesta podľa programového

           rozpočtu za rok 2010

23. Prenájom nebytových priestorov

24. Otvorenie prevádzky

Dávam hlasovať, kto je za : 11 prítomných poslancov MZ

Týmto je program dnešného zasadnutia schválený.

Navrhujem, aby pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení :

− Jaroslav LACKO

− JUDr. Mário KELETI   

Do návrhovej komisie navrhujem :

Ing. Marcela LOPUŠNÉHO – za predsedu komisie
Ing. Jaroslava HECKU – za člena komisie
Karola HRUŠKU – za člena komisie

Dávam návrh na hlasovanie, kto je za : 11 prítomných poslancov MZ

Za zapisovateľku zápisnice menujem Boženu BRÁDŇANOVÚ a za overovateľov 
zápisnice menujem :
Ing. Róberta BUCHTU
Mgr. Irenu MILECOVÚ

  
KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ

Uznesením mestského zastupiteľstva číslo 4/2011 bolo uložené zvoleným predsedom
komisií mestského zastupiteľstva vykonať ustanovujúce zasadnutia komisií mestského
zastupiteľstva v termíne do 15. februára 2011 – uznesenie splnené.

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci uznesením číslo 5/2011 uložilo poslancovi mestského
zastupiteľstva p. Jaroslavovi Lackovi zorganizovať a zabezpečiť priebeh zhromaždenia
občanov m. č. Rimavská Píla a na najbližšie rokovanie MZ predložiť správu o výsledku
zhromaždenia – bod programu rokovania MZ.
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci uznesením číslo 12/2011 uložilo prednostke mestského
úradu zverejniť na webovej stránke mesta závery odborného a znaleckého posudku -
uznesenie splnené.  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci uznesením číslo 20/2011 uložilo primátorovi mesta 
vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž na riešenie tepelnej situácie v meste s nasledovnými
podmienkami :
− ukončenie súťaže do 31. 3. 2011
− mesto si vyhradí právo verejnú súťaž zrušiť      
Zabezpečuje sa - termín splnenia do 31. 3. 2011.
 

INTERPELÁCIE POSLANCOV, PODNETY A NÁVRHY OB ČANOV

Milan ŠLAJFER, poslanec MZ – bol som informovaný, že návrhy občanov majú poslanci 
nahlasovať  p.  Brádňanovej,  ktorá  ich  zapíše  a  zabezpečí  riešenie.  Ako  to  bude 
zabezpečené ?

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – návrhy a podnety občanov sa budú 
môcť  hlásiť  priamo aj  zamestnancovi,  ktorý má problém  v  náplni  práce.  Všetky však 
zaznamená  p.  Brádňanová  a  pred  zasadnutím  mestského  zastupiteľstva  sa  vykoná 
kontrola splnených a nesplnených podnetov a návrhov.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – zodpovedného zamestnanca oddelenia výstavby som
2x žiadal zabezpečiť opravu jamy pri materskej škôlke, ale moja požiadavka nie je dodnes
vybavená.

Mgr. Irena MILECOVÁ, poslankyňa MZ – na Výročnej členskej schôdzi telesne ťažko
postihnutých v Tisovci boli vznesené nasledovné požiadavky na mesto :
− riešiť úpravu chodníkov na Daxnerovej ulici od Lekárne po Materskú školu Tisovec,
      na Muránskej ulici – na žel.stanicu, popred MsKS, pri bytovke č. 806 na Francisciho  
      ulici a chodník popri rieke Rimave k ZŠ,
− v zimných mesiacoch označiť parkovacie miesta pre vozíčkárov zvislými dopravnými 
     značkami,
− vybudovať bezbariérové vstupy k lekárom – schody vo vnútri budovy  na Malinovského
      ulici.

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – je potrebné vyčísliť  predpokladané 
finančné náklady, zatiaľ je mesto v rozpočtom provizóriu.

Jaroslav  LACKO,  zástupca  primátora  mesta  –  oprava  chodníka  popred  MsKS  je 
navrhovaná v rámci projektu „ Regenerácia sídla mesta Tisovec.“ 

Milan ŠLAJFER, poslanec MZ – oslovili  ma niektorí  občania,  že  by si  chceli  platiť  za 
parkovacie miesto  pred svojim obytným domom. Ide hlavne o obyvateľov bývajúcich v 
bytovkách č. 1083, 1120 a 1121 na Daxnerovej ulici. Parkujú tam pracovníci CSM-ky. 

Dušan  KOJNOK,  poslanec  MZ  –  niektorí  vodiči  parkujú  tak,  že  zaberú  aj  3  miesta. 
Parkovacie miesta sa budú musieť vyznačiť vodorovným dopravným značením.   
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Ing. Róbert BUCHTA, poslanec MZ – pri platenom parkovaní je potrebné umiestniť značku
P s evidenčným číslom vozidla aj s vodorovným dopravným značením. 

Jaroslav  LACKO,  zástupca  primátora  mesta  –  navrhujem,  aby  oddelenie  výstavby 
vyznačilo  parkovacie  miesta  a  bude predložený návrh na doplnenie  VZN o miestnych 
daniach a miestnom poplatku. 

Mgr. Irena MILECOVÁ, poslankyňa MZ – budú na internete zverejnení neplatiči ?

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – občania, ktorí mali nedoplatok
k 31.  12.  2009 vyšší  ako 166 € -  fyzická osoba a 1 660 € -  právnická osoba  budú 
zverejnení. Bolo im doručené oznámenie o výške daňového nedoplatku. Oznámenia sa
týkali nedoplatkov vo výške 23 392 €.

MANDÁTNA ZMLUVA NA ZABEZPE ČENIE A REALIZÁCIU VER.OBSTARÁVANIA

PRÍLOHA č. 2

JUDr. Mário KELETI, predseda ekonomickej komisie – ekonomická komisia uznesením zo 
dňa 14. februára 2011 odporúča doplniť  do mandátnej zmluvy zodpovednosť  za možnú 
škodu a zabezpečiť prieskum trhu týkajúci sa výšky odmeny za 1 hodinu výkonu činnosti.

 

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – boli oslovené osoby z blízkeho okolia?Treba takých, 
čo sú tu, alebo v Hnúšti, Revúcej. Je v mandátnej zmluve zahrnuté aj cestovné ?

Bc. Viera SOTNÍKOVÁ, zamestnanec pre VO – cestovné je obsiahnuté v odmene. Žiadne

náklady navyše sa nebudú účtovať. Cena je koncová.

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – prosím o predloženie ponúk.

Bc. Viera SOTNÍKOVÁ, zamestnanec pre VO  – prinesiem všetky podklady k jednotlivým

realizovaným zákazkám,vrátane podkladov k prieskumu trhu na odborne spôsobilú osobu,

nakoľko nemám uvedené  dokumentácie pri  sebe. Môžem informovať ústne /2+2 cenové

ponuky/.

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – dávam návrh na stiahnutie zmluvy, pretože nie sú

predložené podklady tak,aby som sa mohol vyjadriť,alebo budem hlasovať proti. Aj v na-

šom regióne sú zamestnanci, ktorí vykonávajú verejné obstarávania. Koľko bolo zákaziek 
za rok 2010, aká bola ročná odmena a prečo je hodinová sadzba za výkon činnosti ?

                                                         

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – forma odmeny sa menila.Odmenu nenamietam, vadí

mi zodpovednosť za možnú škodu. Nie je to jednoznačné.
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JUDr.  Zuzana  KEDEROVÁ,  prednostka  ms.  úradu  –  čl.  III  bod  4  sa  po  pripomienke 
ekonomickej  komisie   doplnil  o  zodpovednosť  za  chyby  a  nedostatky  spôsobené 
mandátárom a bol ihneď pred zaslaním materiálov na mestské zastupiteľstvo doručený 
p.Keletimu na vyjadrenie. Škoda, že nevzniesol námietky. 

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – zodpovedať musí za celú škodu a žiadna dohoda o 
miere a výške škody. Pani Sotníková by mala mať činnosť poistenú a zodpovedať za celú 
škodu.

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. Úradu – môže sa vypustiť posledná veta bodu

4, alebo navrhnite znenie tohto bodu.

Bc.  Viera  SOTNÍKOVÁ, zamestnanec pre  VO – so zákona nemusím byť  poistená. Ja 
spoluprácu  nesilím.  Mesto  si  môže  urobiť  prieskum  trhu  pracovníka  na  verejné 
obstarávanie samé, bez mojej účasti a vybrať si kohokoľvek.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – spolupráca s pani Sotníkovou bola dobrá a preto 

navrhujem zmluvu schváliť s pripomienkou na dopracovanie zmluvy o zodpovednosť za 
škodu. 

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje
mandátnu  zmluvu  č.  1/2011-VO  na  zabezpečenie  a realizáciu  verejného  obstarávania, 
v znení prílohy k tomuto uzneseniu, s pripomienkou na dopracovanie mandátnej zmluvy o 
zodpovednosť za škodu 

Jaroslav LACKO, dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
10 prítomných poslancov MZ     
proti : Ing. J. Hecko

UZNESENIE MZ ČÍSLO 21/2011

VÝZVA  NA  ZABEZPE ČENIE  PROCESU  VEREJNÉHO OBSTARÁVANIA, PREDAJA
A NÁJMU HNUTEĽNÝCH A NEHNUTEĽNÝCH VECÍ PROSTREDNÍCTVOM ELEKTRO-
NICKEJ AUKCIE                                                                                                                 

PRÍLOHA č. 3

Bc. Viera SOTNÍKOVÁ, zamestnanec pre VO – v súvislosti s výzvou podľa § 102 zákona
č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov na dodanie služieb  s 
názvom „ Zabezpečenie procesu verejného obstarávania, predaja a nájmu
hnuteľných a nehnuteľných vecí prostredníctvom elektronickej aukcie“ boli oslovené firmy:
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− JD Software, s. r. o. Bratislava
− EL TENDER, s. r. o. Martin
− Ing. Anton Stankovič - MIKROPOLIS

Lehota na predkladanie ponúk je do 28. 2. 2011.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – písomná časť je dôležitejšia ako elektronická ?

Bc. Viera Sotníková, zamestnanec na VO – je dôležité ako sa pripraví zmluva. 

Ing.  Jaroslav  HECKO,  poslanec  MZ  –  pri  predaji  nehnuteľného  majetku  musí  byť 
vyhotovený znalecký posudok.

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – je dôležité ohodnotiť nehnuteľnosť pri 
priamom predaji, keď cena nemôže byť nižšia ako je stanovená v znaleckom posudku.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje 
výzvu  na  „Zabezpečenie  procesu verejného  obstarávania,  predaja  a nájmu hnuteľných 
a nehnuteľných vecí, prostredníctvom elektronickej aukcie“

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 prítomných poslancov MZ   
  
UZNESENIE MZ ČÍSLO 22/2011

PROJEKT „PLNI ČKA MINERÁLNEJ VODY Š ŤAVICA“

PRÍLOHA č. 1

Ing. Jaroslav HECKO, predseda komisie výstavby a rozvoja mesta – komisia výstavby
a rozvoja mesta uznesením zo dňa 14. 2. 2011  neodporúča mestskému zastupiteľstvu 
schváliť :
− žiadosť  spoločnosti  UNIVOD s.  r.  o.,  o  odkúpenie  pozemkov  parc.  č.  CKN 3683, 

3684/1, 3684/2, 3686/1, 3686/2, 3686/3, 3686/4, 3683/5 v intraviláne mesta Tisovec
- lokalita Šťavica pre podnikateľský plán vybudovania plničky minerálnych vôd

− žiadosť spoločnosti UNIVOD s. r. o., o predĺženie nájomnej zmluvy č. 01-N/07
na predmetné pozemky v lokalite Šťavica, ktoré sú majetkom mesta Tisovec.

Žiadam o vysvetlenie prečo sa nepokračovalo v požadovaných prácach. Okrem prístrešku
nemáme nič. 

Pavol ORTH, projektant spoločnosti Univod – ospravedlňujem sa, že sme v stanovenom 
termíne  nepožiadali  o  predĺženie  nájomnej  zmluvy.  V  roku  2009  prebiehala  zmena 
územného plánu. S Ing. Jankovičom sme pracovali  na zmene. Boli  to časovo náročné 
veci. Dostali sme záverečnú správu o geologickom prieskume podložia pod uvažovanou 
stavbou.
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Rekonštrukcia prístreška nad prameňom sa zrealizovala koncom minulého roka.Ostatné 
práce  budeme  realizovať  v  priebehu  výstavby  plničky  minerálnej  vody.  V  zimných 
mesiacoch sme museli práce prerušiť. Žiadosť na odkúpenie pozemkov mesta v lokalite
Šťavica sme podali za tým účelom, aby sa zvýšila bonita pozemkov.
V  prácach  na  vybudovaní  plničky   chceme  naďalej  pokračovať.  Bankové  záruky  na 
realizáciu projektu „ Plnička minerálnej vody Šťavica“ máme potvrdené.

Mgr.  Irena  MILECOVÁ,  poslankyňa  MZ  –  v  ktorej  pobočke  ste  vybavovali  bankovú 
záruku ? Bolo by vhodné ju predložiť.

Pavol  ORTH,  projektant  spoločnosti  Univod  –  v  UniCredit  Bank  Slovakia  -  pobočka 
Prievidza.

Mgr. Irena MILECOVÁ, poslankyňa MZ – moja dcéra robí v tejto sfére, dám jej zistiť akú 
záruku vám dali.

Ing.  Jaroslav  HECKO,  poslanec  MZ  –  bude  veľký  zásah  v  areáli,  keď  bude  hala 
zrealizovaná podľa pôvodnej projektovej dokumentácie ?

Pavol  ORTH,  projektant  spoločnosti  Univod  –  projekt  sa  zmenil,  vylúčil  sa  mostík  a 
parkoviská na streche budovy. Bude to ľahká montovaná hala. 

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – nebola nám doručená k nahliadnutiu nová
štúdia.

Pavol ORTH, projektant spoločnosti Univod – výsledky geologického prieskumu nám boli
doručené až v januári. 

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ –  navrhujem preložiť posúdenie žiadosti firmy Univod 
o  predĺženie  nájomnej  zmluvy  na  pozemok  mesta  v  lokalite  Šťavica  na  marcové 
zasadnutie mestského zastupiteľstva. Je potrebné, aby  zástupcovia firmy Univod do 10. 
marca predložili časový harmonogram realizácie stavby. 

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A/  berie na vedomie 

informáciu o realizácii projektu Projekt „Plnička minerálnej vody Šťavica“  

B/  prekladá
posúdenie žiadosti firmy UNIVOD s.r.o. Tisovec o predĺženie nájomnej zmluvy 
č. 01-N/07 na pozemok mesta v lokalite Šťavica na marcové zasadnutie MZ 

C/  neschvaľuje 
žiadosť firmy UNIVOD s.r.o. Tisovec na odkúpenie pozemkov mesta v lokalite Šťavica

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
 11 prítomných poslancov MZ
     
UZNESENIE MZ ČÍSLO 23/2011
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XVII. DNI MESTA TISOVEC

Miroslava KOJNOKOVÁ, vedúca  oddelenia  kultúry –  pán primátor  ma  poveril  jednaním
s firmou Pavel Marko vo veci programu dní mesta.  Začiatkom februára p. Marko predložil 
cenovú ponuku v sume 13 600 €, ktorá zahŕňa
− osvetlenie – ozvučenie               
− šermiarska skupina Toastabour     
− predkapela Horská chata               
− Chinaski                                      
− DJ – nočná diskotéka                     
− služby, propagácia  
− + 1 000 € certifikovaná tribúna    

Na dnešnom jednaní upravil cenu ponúknutého programu za jeden deň na 7 850 €.
Zároveň  komisia  kultúry  a  športu  pripravila  na  základe  požiadaviek  poslancov  druhú 
alternatívu programu s tým, že hlavný program by bol v piatok.

Karol HRUŠKA, predseda komisie kultúry a športu – komisia kultúry a športu odporúča 
2.alternatívu v sume 5 500 € :
− osvetlenie – ozvučenie
− laser show
− Massriot – Robo Šimko
− DJ – nočná diskotéka
− hlavný program – Kristína
− + 1 000 € certifikovaná tribúna

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – prikláňam sa k druhej alternatíve s dopracovaním 
programu na sobotu 16. 7.  2011 – kolotoč  pre deti,  šermiari,  country skupina + druhá 
nočná diskotéka.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – komisia kultúry a športu spolu s oddelením
kultúry doplní program na sobotu podľa vznesených pripomienok.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje 
konanie a program XVII. DNÍ MESTA TISOVEC, v zmysle predloženého návrhu č. 2  
s doplnením programu na sobotu 16. 7. 2011 podľa vznesených pripomienok

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta  - dávam návrh na hlasovanie, kto je za :

11 prítomných poslancov MZ     

UZNESENIE MZ ČÍSLO 24/2011
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ŽIADOSŤ KLUBU RTVŠ TISOVEC

PRÍLOHA č. 7

JUDr. Mário KELETI, predseda ekonomickej komisie – ekonomická komisia prejednala
žiadosť Klubu RTVŠ Tisovec o odpustenie ročného nájomného a režijných prevádzkových
nákladov.
Komisia odporúča odkúpenie zariadenia od pána Horvátha riešiť formou dotácie pre 
športové kluby.

Martin HUŤAN, predseda klubu RTVŠ – pán Horváth nám chce odpredať  cvičebné nára- 
die v posilovni za 1500 €. Je to dobré a kvalitné náradie, ktorého hodnota je oveľa vyššia. 
Ide o 7 veľkých posilňovacích strojov + lavičky, činky, rebriny a  kladky. Mesačne  si vstup 
do posilovne predplatí okolo 25 – 30 ľudí. Posilovňu  využíva  aj D. Ballová, ktorá  získala 
tretie miesto na MS, ďalej invalidi, dôchodcovia a študenti. Roky sa snažím o to, aby tento
šport v Tisovci nezanikol. Po odkúpení  by sa zariadenie stalo majetkom mesta.  Dal som 
návrh  na odpustenie  ročného  nájomného  a  režijných prevádzkových nákladov, ktoré 
platíme pre spoločnosť Služby mesta Tisovec vo výške 120 € mesačne.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – riešením by malo byť, že dostanete od mesta 
príspevok na činnosť klubu a za to  zakúpite náradie pre posilovňu.

Ing. Štefan BÁLINT, riaditeľ spoločnosti Služby mesta Tisovec – pán Huťan sa o prenajaté
priestory stará, je tam poriadok a čisto. Za služby si platí.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – v minulom roku bola pre klub RTVŠ 
poskytnutá najnižšia dotácia. Je reálny predpoklad, že v tomto roku sa dotácia navýši.
 
Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
doporučuje 
komisii  kultúry  a športu  vyčleniť  navýšenú dotáciu  pre  Klub RTVŠ Tisovec,  za účelom 
zakúpenia zariadenia a náradia pre vybavenie posilňovne Klubu RTVŠ Tisovec, vo výške 
1500€

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 prítomných poslancov MZ    
 
UZNESENIE MZ ČÍSLO 25/2011
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NÁVRH ZMLUVY MESTA TISOVEC S FK CSM TISOVEC

JUDr. Mário KELETI, predseda ekonomickej komisie – návrh zmluvy mesta Tisovec 
s Futbalovým klubom CSM Tisovec bol predložený písomne.

PRÍLOHA č. 6

Jedná sa obnovenie zmluvy na refundáciu časti nákladov na elektrickú energiu, vodné
a stočné.

Zo strany poslancov mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadne pripomienky.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje
zmluvu  o nájme  č.  1/2011-NP uzavretú  medzi  FK  CSM Tisovec  a   mestom  Tisovec, 
v znení prílohy k tomuto uzneseniu

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 prítomných poslancov MZ  

UZNESENIE MZ ČÍSLO 26/2011

DODATOK K ZMLUVE O DODÁVKE A ODBERE TEPLA

JUDr. Mário KELETI,  predseda  ekonomickej  komisie –  spoločnosť  CSM a. s. Tisovec
oznámila ukončenie dodávok tepla a na základe toho bol vypracovaný Dodatok k zmluve
o dodávke a odbere tepla medzi CSM a. s. Tisovec a mestom Tisovec.

PRÍLOHA č. 4

Zmluvné množstvá tepla na rok 2011 sú platné do 31. 7. 2011 kedy bude ukončená 
dodávka tepla od dodávateľa CSM a. s. Tisovec. Od 1. 5. 2011 bude dodávka tepla
zabezpečená len počas pracovných dní, v sobotu a v nedeľu nie. 

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – riaditeľka Materskej školy v Rimav- 
skej Píle informovala, že je potrebné zakúpiť nový kotol pre škôlku.

Ing. Štefan BÁLINT, riaditeľ spoločnosti  Služby mesta  Tisovec –  podľa  vyjadrenia pána 
Háziho z Revúcej tečie len kotlové teleso. Každý deň sa musí dopúšťať do systému voda
a v  kotli sa dá kúriť. Elektronika je v poriadku.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – kúrenie v MŠ Rimavská Píla budú riešiť
Mestské lesy Tisovec.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – z návrhu na uznesenie sa vypúšťa bod B/



− 12 -

                          
Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
berie na vedomie 
dodatok k zmluve o dodávke a odbere tepla medzi CSM a. s. Tisovec a mestom Tisovec

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 prítomných poslancov MZ                                                                                            

UZNESENIE MZ ČÍSLO 27/2011

VYHLÁSENIE VER.OBSTARÁVANIA NA PROJEKTOVÚ DOKUMENTÁ CIU  
A REALIZÁCIU PREDMETU ZÁKAZKY „ PLYNOVÁ KOTOL ŇA PRE MŠ TISOVEC “

Ing. Jaroslav HECKO, predseda komisie výstavby a rozvoja mesta – komisia výstavby
a rozvoja mesta  uznesením  zo  dňa  14. 2. 2011 odporúča mestskému zastupiteľstvu 
schváliť vyhlásenie verejného obstarávania na vypracovanie projektovej dokumentácie
a následnú realizáciu predmetu zákazky „ Plynová kotolňa pre MŠ v Tisovci.“

Ing. Róbert BUCHTA, poslanec MZ – mal by sa spracovať projekt v súlade s výzvou
SPP. Táto spoločnosť prispieva na rekonštrukciu plynových kotolní. 

Ing. Štefan BÁLINT, riaditeľ spoločnosti Služby mesta Tisovec – projekt musí byť 
prispôsobený na ich výzvu. 

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A/ schvaľuje 
    vyhlásenie verejného obstarávania na projektovú dokumentáciu a realizáciu
    predmetu zákazky  Plynová kotolňa pre Materskú školu v Tisovci s plynovou prípojkou
B/ ukladá
     vedúcemu oddelenia výstavby, ŽP a rozvoja mesta spracovať projekt v súlade s výzvou
     SPP
     Z: Ing. I. Kokavec                                                                          T: do 31. 3. 2011

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 prítomných poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 28/2011
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NÁVRH ZMLUVY O DIELO–PROJEKTOVÁ DOKUMENTÁCIA A REAL IZÁCIA STAVBY
„   TISOVEC – REKONŠTRUKCIA RADNICE “                                                                      

JUDr.  Mário  KELETI,  predseda  ekonomickej  komisie  –  ekonomická  komisia  dňa  14. 
februára  2011  prerokovala  návrh  zmluvy  o  dielo  medzi  mestom Tisovec  a  firmou IKF 
Service Poprad na projektovú dokumentáciu realizácie stavby „ Tisovec – rekonštrukcia 
Radnice.“

PRÍLOHA č. 5

Zmluvu som pripomienkoval a moje pripomienky boli zaslané firme IKF Service Poprad.
Odozva z ich strany nebola doručená.

Na základe rozpravy k návrhu zmluvy poslanci mestského zastupiteľstva  ž i a d a j ú 
firmu  IKF  Service  Podprad  o  finančnú  špecifikáciu  jednotlivých  položiek  projektovej 
dokumentácie  za 42 000 € /bez DPH/ :
− výmena strešnej krytiny
− celková výmena krovu
− rekonštrukcia kotolne
− úplná rekonštrukcia rozvodov – elektroinštalácia, rozvod vody, kanalizácia,ústredné

vykurovanie
− výmena okien
− výmena dverí
− položenie nových podlahových krytín
− rekonštrukcia sociálnych zariadení
− rekonštrukcia malej kuchyne
− vyspravenie omietok – vnútorné omietky, vonkajšie omietky
− prestrešenie nádvoria a vybudovanie preskleneného átria 

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – ďalej navrhujem dodať projektovú dokumentáciu
v 10 vyhotoveniach za nezmenenú cenu a vypustiť čl. 6.3 zmluvy o dielo.
Správne poplatky pri vybavovaní stavebného povolenia znáša dodávateľ. 

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci

A/ prekladá 
    prerokovanie zmluvy o dielo medzi mestom Tisovec a firmou IKF Service s. r. o.,     
    Karpatská 15, 058 01  Poprad   na projektovú  dokumentáciu  realizácie  stavby
    „Tisovec - rekonštrukcia Radnice “  na marcové zasadnutie MsZ
B/ ukladá
     Ing. I. Kokavcovi, JUDr. M. Keletimu a Ing. J. Heckovi zapracovať vznesené
     pripomienky do zmluvy o dielo
     Z: ako v texte                                                                              T: do 31. 3. 2011

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 prítomných poslancov MZ                                                                                            
                                                                                    
UZNESENIE MZ ČÍSLO 29/2011
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SPRÁVA O ČINNOSTI MESTSKEJ POLÍCIE V TISOVCI ZA ROK 2010

Ján MARTINIAK, náčelník mestskej polície – Správa o činnosti Mestskej polície v Tisovci
za rok 2010 bola predložená písomne.

PRÍLOHA č. 8

Ďalej  prečítal  Analýzu  nápadu  trestnej  činnosti  a  priestupkov  v  pôsobnosti  Policajnej 
stanice Tisovec za rok 2010, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice.

Dušan KOJNOK, poslanec MZ – v správe nie sú zapísané všetky výjazdy polície, napr.
požiar v bytovke na Štefánikovej ulici a vylámanie pivnice p. Hajdúkovi.

Ján MARTINIAK, náčelník mestskej polície – všetko sa nedá zahrnúť.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje
správu o činnosti Mestskej polície v Tisovci za rok 2010

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za:
11  poslancov MZ 

UZNESENIE MZ ČÍSLO 30/2011

INFORMÁCIA O VÝSLEDKU ZHROMAŽDENIA OB ČANOV m. č. RIM. PÍLA

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – uznesením mestského zastupiteľstva číslo
5/2011 mi bolo uložené zorganizovať a zabezpečiť priebeh zhromaždenia občanov m. č. 
Rimavská Píla.
Zhromaždenie občanov m. č. Rimavská Píla sa uskutočnilo 3. februára 2011 o 17.00 hod.
v kultúrnom dome s nasledovným programom :
− Voľba Výboru m. č. Rimavská Píla
− Návrhy na investičné akcie v obci na volebné obdobie 2011 – 2014
− Činnosť vznikajúceho Klubu seniorov pri Miestnom spolku SČK v Rimavskej Píle

Do Výboru m. č. Rimavská Píla sa volili 4 členovia z 9 kandidátov. Z celkového počtu 
platných a  odovzdaných  hlasovacích lístkov  boli zvolení  títo  občania : Milan Bútor, 
Milan Lacko, Ivan Maťko, Ľubomír Bagačka.
Za predsedu bol zvolený Jaroslav Lacko a podpredsedu Milan Bútor.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
a) berie na vedomie 

informáciu  o výsledku  Zhromaždenia  občanov  m.  č.  Rimavská  Píla,  ktoré  sa 
uskutočnilo 3. februára 2011
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b) berie na vedomie
nasledovné zloženie Výboru m. č. Rimavská Píla 
-Jaroslav Lacko, predseda  
-Milan Bútor, podpredseda  
-Milan Lacko, Ivan Maťko, Ľubomír Bagačka – členovia 

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 31/2011

MENOVANIE ZÁSTUPCU MESTA DO ORGÁNOV ZDRUŽENIA TEG

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka  ms. úradu –  Združenie  Tisovské evanjelické 
gymnázium doručilo žiadosť o menovanie zástupcov mesta do valného zhromaždenia 

a dozornej rady. Mesto Tisovec v Predstavenstve Združenia TEG zastupujú Ing. Peter 
Mináč, Ing. Róbert Buchta a Ing. Marcel Lopušný. Nie je obsadená dozorná rada.

V návrhu na uznesenie sú navrhovaní :

Jaroslav Lacko a Ing. Jaroslav Hecko. Je potrebné z týchto dvoch hlasovať – zvoliť 
jedného.

Ing. Jaroslav HECKO, poslanec MZ – mám záujem o túto funkciu.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – aj ja mám, ale teda sa vzdávam funkcie 
člena Dozornej rady Združenia TEG Tisovec.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – navrhujem, aby pán Jaroslav Lacko  bol  členom DR.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za návrh

JUDr. Keletiho ?

za : 10 poslancov MZ

zdržal sa hlasovania : J. Lacko

Návrh JUDr. M. Keletiho prešiel.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 

1. deleguje 
do Dozornej rady Združenia TEG Tisovec pána Jaroslava Lacku 

2. berie na vedomie 
že mesto Tisovec v Predstavenstve Združenia TEG zastupujú tieto osoby: 
- Ing. Peter Mináč
- Ing. Róbert Buchta
- Ing. Marcel Lopušný
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Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 32/2011

ČLENSTVO ZÁSTUPCOV MESTA V RADE ŠKOLY ZŠ

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda komisie školstva, vzdelávania a mládeže – nakoľko sa
pán Marian Lazák písomne vzdal členstva v Rade školy Základnej školy V. Clementisa v 
Tisovci je potrebné doplniť ďalších dvoch členov. Mesto je v súčasnosti zastúpené :
Ing. Marcelom Lopušným a Ing. Vierou Kriškovou.

Komisia školstva, vzdelávania a mládeže  d o p o r u č u j e  mestskému zastupiteľstvu,
aby do Rady školy Základnej školy Dr. Vladimíra Clementisa v Tisovci delegovalo :

1. Karola Hrušku
2. Milana Šlajfera alebo Mgr. Irenu Milecovú

Členka komisie PaedDr. Dominiková bola proti p. Šlajferovi a navrhla Mgr. Irenu Milecovú 
s ktorou mala dobrú spoluprácu hlavne pri riešení absencie žiakov v škole.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – mám dve deti a do Rady školy by som chcel byť ja
delegovaný. 

Milan ŠLAJFER, poslanec MZ - vzdávam sa navrhovaného členstva v Rade školy ZŠ.

JUDr. Mário KELETI, poslanec MZ – bol by som rád, keby som bol delegovaný namiesto
p. Karola Hrušku.

Karol HRUŠKA, poslanec MZ – vzdávam sa navrhovaného členstva v Rade školy ZŠ.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
a) berie na vedomie 

vzdanie sa p. Mariana Lazáka členstva v Rade školy Základnej školy                      
Dr.  Vladimíra Clementisa v Tisovci 

b) dopĺňa

do Rady školy Základnej školy Dr. Vladimíra Clementisa v Tisovci týchto zástupcov

mesta : JUDr. Mária Keletiho a Mgr. Irenu Milecovú

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
10 poslancov MZ
 zdržal sa hlasovania : JUDr. M. Keleti

UZNESENIE MZ ČÍSLO 33/2011
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ŠTATÚT MESTA TISOVEC

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka  ms. úradu –  Návrh  Štatútu  mesta Tisovec
 a dôvodová správa boli poslancom mestského zastupiteľstva predložené v písomne.

PRÍLOHA č. 11

Dôsledkom rôznych legislatívnych zmien, najmä ostatných zmien a doplnkov zákona SNR 
č.  369/1990  Zb.  O  obecnom  zriadení  je  potrebné  Štatút  mesta  Tisovec  aktualizovať. 
Doteraz platný štatút mesta z 27. februára 2003 bol 2x menený a dopĺňaný. Z dôvodu 
lepšej prehľadnosti a kompletnosti sa predkladá jeho nové znenie.
 
Ustanovenie § 28 platného štatútu – Dobrovoľný mestský hasičský zbor je z návrhu pre 
jeho nesúlad s platnou legislatívou vypustený.

Milan  ŠLAJFER,  poslanec  MZ  –  pravdepodobne  budeme  musieť  zriadiť  dobrovoľný 
hasičský zbor, ktorý bude funkčný v prípade mimoriadnej udalosti.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – nebude problém s vyčlenením finančných
prostriedkov pre hasičský zbor, keď bude zo štatútu vypustený ?

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms.úradu – nebude, finančné zdroje sa vyčlenia
z rozpočtu mesta. 

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie : 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje
Štatút mesta TISOVEC 

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 34/2011

ORGANIZAČNÝ PORIADOK MZ

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. Úradu – k  návrhu Organizačného poriadku 
Mestského zastupiteľstva v Tisovci bola predložená poslancom mestského zastupiteľstva
aj dôvodová správa, kde sú podstatné zmeny zdôvodnené.

PRÍLOHA č. 12

Ing. Róbert BUCHTA, poslanec MZ – v čl. III bod 2. b/ je doplnené ….. v rozsahu určenom
zastupiteľstvom môže zmeny rozpočtu vykonávať primátor. Čo to znamená ?

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – je to v zmysle zákona o rozpočtových
pravidlách. Jedná sa napr. o obdobie pred voľbami, keď  sa v decembri nekoná zasadnutie 
MZ.  Aj teraz sa to praktizovalo. 
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Ing. Róbert BUCHTA, poslanec MZ – v čl.  VII bod 5 vypadlo, že organizačný poriadok 
mestského úradu schvaľuje mestské zastupiteľstvo. 
                                                        
JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – v zmysle ostatnej novely zákona o 
obecnom zriadení   je to v kompetencii primátora mesta.

Ing.  Róbert  BUCHTA,  poslanec  MZ  –  žiadam  doplniť  …informuje  o  zmenách  v 
organizačnom poriadku MsÚ mestské zastupiteľstvo. 

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms. úradu – doplnia sa  tieto slová do bodu 5.

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje
Organizačný poriadok Mestského zastupiteľstva v Tisovci 

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 35/2011

SPRÁVA O VÝSLEDKOCH KONTROLNEJ ČINNOSTI HL.KONTROLÓRKY MESTA

Ing. Katarína MEŠKOVÁ, hlavná kontrolórka mesta – Správa o výsledkoch kontrolnej
činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2010 bola predložená písomne.

PRÍLOHA č. 13

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, poslanec MZ – zástupcovia Futbalového klubu CSM na zasadnutí 
mestského zastupiteľstva prehlásili, že zo zdrojov dotácie Slovenského futbalového klubu
vrátia mestu schválené 2 milióny.

Ing. Katarína MEŠKOVÁ,hlavná kontrolórka mesta – uznesením mestského zastupiteľstva 
číslo 382/2008 bola schválená dotácia pre  FK CSM  vo výške 2 mil. Sk s návratnosťou do
15.12.2008. Následne dňa 23.9.2008 bola podpísaná zmluva o poskytnutí návratnej 
finančnej výpomoci, v ktorej sa žiadatelia zaviazali vrátiť NFV do 15.12.2008. NFV nebola
zúčtovaná s rozpočtom mesta Tisovec na r.2008.Došlo k porušeniu zmluvných podmienok 
a FK CSM ohrozil plynulé zabezpečenie bežných výdavkov mesta. Na túto skutočnosť ho
listom dňa 23.12.2008 upozornil primátor mesta.Ku dňu 16.3.2010 bola pohľadávka mesta
uspokojená na 46 %.  FK CSM bolo uložené prijať opatrenia na odstránenie  nedostatkov.
Bolo zistené, že FK CSM nedisponuje žiadnymi finančnými prostriedkami a nie je schopný
splatiť mestu zostávajúcu dlžnú čiastku.
Doporučila som zástupcom klubu splácať dlžnú sumu na základe splátkového kalendára.
Splátkový kalendár bol v rozpočtovom roku 2010 dodržiavaný a splátky boli zrealizované
vo výške 90 €.
 
Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
berie na vedomie 
správu o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2010 
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Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ
UZNESENIE MZ ČÍSLO 36/2011

HODNOTIACA MONITOROVACIA SPRÁVA O HOSPODÁRENÍ MESTA  PODĽA
PROGRAMOVÉHO ROZPOČTU ZA ROK 2010                                                     
PRÍLOHA č. 14
JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms.úradu – písomne boli predložené :

− Hodnotiaca - monitorovacia správa o hospodárení mesta podľa programového 
rozpočtu za rok 2010

− Komentár k hodnotiacej správe plnenia programového rozpočtovania mesta
− Plnenie merateľných ukazovateľov za rok 2010

V porovnaní s rokom 2009 boli v roku 2010 naplánované a aj realizované znížené náklady
v 8 programoch zo 14 programov.
Mierne  zvýšené  náklady  boli  v  programoch  kultúra,  odpadové  hospodárstvo,  služby 
občanom a bezpečnosť.  V programe bývanie – väčšie zvýšenie bolo spôsobené nespráv- 
nym nastavením nákladových položiek v roku 2009 a markantné navýšenie v programe 
šport bolo z dôvodu investičných nákladov na vybudovanie bazéna. Čo sa týka porovnania
programov podľa výšky nákladov, jednak s rokom 2009, ale aj umiestnenia jednotlivých 
programov v roku 2010  v  rámci  jednotlivých programov, pozoruhodný je program kultúra,
ktorý je v poradí na štvrtom mieste, čo prakticky znamená, že z finančných  zdrojov mesta,
vrátane podielových  daní zo štátneho rozpočtu  na financovanie originálnych kompetencií,
po školstve mesto vynakladá najviac  finančných zdrojov na kultúru. Najmenej na  program 
propagácia – marketing, bezpečnosť a administratíva.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – nie sú tam zahrnuté príjmy zo vstupného a 
projektov, ktoré čiastočne kompenzujú náklady na kultúru.

Mgr. Marta SVOBODOVÁ, poslankyňa MZ – je vysoké čerpanie – administratíva.  

JUDr. Zuzana  KEDEROVÁ,  prednostka ms. úradu – programový  rozpočet  rieši  výdavky 
a  nie  príjmy rozpočtu.  V administratíve  boli  zahrnuté  výdavky na projekt  Cezhraničnej 
spolupráce s mestom Putnok a náklady na ROEP.
ROEP – náklady boli na dohody, personalistiku, doporučené listy do vlastných rúk, ktorých 
bolo veľké množstvo. Náklady sa kompenzovali príjmami za ROEP z Krajského 
pozemkového úradu.

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta - % užívateľov športového areálu ostalo to 
isté, hoci počet užívateľov stúpol z 1200 na 2400. Treba ho opraviť.

Mgr. Irena MILECOVÁ, poslankyňa MZ – 0,5 % pracovný úväzok v Komunitnom centre 
nebol pracovný. Pani Renáta Huľuková bola zamestnaná v rámci aktivačných prác. 

JUDr. Zuzana KEDEROVÁ, prednostka ms.úradu – prepísalo sa to z minulého roka,ale
v podstate ten úväzok bol vykrytý. / p.Kubinský, terénne zamestnankyne /
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Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje 
Hodnotiacu monitorovaciu správu o hospodárení mesta podľa programového rozpočtu za 
rok 2010
 
Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 37/2011

                                                      

PRENÁJOM NEBYTOVÝCH PRIESTOROV

Ing.  Róbert  BUCHTA,  predseda  komisie  podnikateľskej,  CR a  regionálneho  rozvoja  – 
komisia  podnikateľská,  CR  a  regionálneho  rozvoja  uznesením  zo  dňa  10.  2.  2011 
odporúča mestskému zastupiteľstvu  s c h v á l i ť
predĺženie  nájomnej  zmluvy  na  prenájom nebytových  priestorov  –  dielne  o rozmeroch 
4x3m bez súpisného čísla, nachádzajúcej sa na pozemku parc. č. C KN 2764 pre Annu 
Žiakovú, bytom Daxnerova 958/8, Tisovec, do 31.12.2011 za celkovú sumu 1€/mesiac

Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje 
predĺženie  nájomnej  zmluvy  na  prenájom nebytových  priestorov  –  dielne  o rozmeroch 
4x3m bez súpisného čísla, nachádzajúcej sa na pozemku parc. č. C KN 2764 pre Annu 
Žiakovú, bytom Daxnerova 958/8, Tisovec, do 31.12.2011 za celkovú sumu 1€/mesiac

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 38/2011

OTVORENIE PREVÁDZKY

Ing.  Róbert  BUCHTA,  predseda  komisie  podnikateľskej,  CR a  regionálneho  rozvoja  – 
komisia  podnikateľská,  CR  a  regionálneho  rozvoja  uznesením  zo  dňa  10.  2.  2011 
odporúča mestskému zastupiteľstvu  s c h v á l i ť
otvorenie  prevádzky  „Kozmetické  ošetrenie  a služby  súvisiace  so  skrášľovaním  tela“ 
v nebytových  priestoroch  objektu  súp.  č.  572  na  ulici  Muránskej  v Tisovci,  ktorú  bude 
prevádzkovať p. Ivana Koláriková s nasledovnými otváracími hodinami: 
PONDELOK-PIATOK od 11,00 – 17,00h
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Ing. Marcel LOPUŠNÝ, predseda návrhovej komisie – prečítal návrh na uznesenie :

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
schvaľuje 
otvorenie  prevádzky  „Kozmetické  ošetrenie  a služby  súvisiace  so  skrášľovaním  tela“ 
v nebytových  priestoroch  objektu  súp.  č.  572  na  ulici  Muránskej  v Tisovci,  ktorú  bude 
prevádzkovať p. Ivana Koláriková s nasledovnými otváracími hodinami: 
PONDELOK-PIATOK od 11,00 – 17,00h

Jaroslav LACKO, zástupca primátora mesta – dávam návrh na hlasovanie, kto je za :
11 poslancov MZ

UZNESENIE MZ ČÍSLO 39/2011

 Z Á V E R

 Program mestského zastupiteľstva bol vyčerpaný. Zástupca primátora mesta poďakoval
 prítomným za účasť a zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončil o 20.30 hod.

 JUDr. Zuzana KEDEROVÁ                                            Jaroslav LACKO
    prednostka ms.úradu                                            zástupca primátora mesta

  Overovatelia :

  Ing. Róbert BUCHTA                                             ________________________    

  Mgr. Irena MILECOVÁ                                           ________________________

  Zapisovateľka: Božena Brádňanová                      _______________________


